

Referat Bestyrelsesmøde på Helms Skole /mødelokalet Dato: Mandag d. 10. juni 2024, kl. 18:00-21:00

Indkaldt: Rasmus Jaque (formand), Michelle Kruise (næstformand), Flemming Kærsgaard (kasserer), Tim Winther (best.medl.), Jannik Stagaard (best. medl), Sara Holm (suppleant), Thomas Augustesen (suppleant), Caroline Glad (skoleleder), May Sørensen Nielsen (SFO Leder), Jacob Lausen Moslund (medarbejder rep.)

Afbud: Jannik Stagaard

Referent: Thomas Augustesen

Ordstyrer: Rasmus Jaque

Velkommen og Formaliteter

Formanden, Rasmus, bød velkommen og åbnede mødet. Referatet fra det seneste møde blev gennemgået og godkendt.

Opdatering fra Skolelederen

Caroline præsenterede en opdatering, som omfattede:

- Generel opdatering på emner relevante for bestyrelsen.
- Diskussion om læderbolde og snus/nikotinposer.
- Gamle klasse kort (Verdenskort osv): Skal sælges, lærerne skal have forkøbsret til fair pris. Evt. via lodtrækning, hvis der er stor interesse. Prisen kunne evt. være XX% af vurderingsprisen.

Opdatering fra Rasmus

Rasmus informerede om følgende punkter:

- Opdatering på 9. klasses depositum: Skolen har ikke modtaget noget officielt retur på det brev, vi sendte efter sidste bestyrelsesmøde. Sara fik en kort opdatering på forløbet.

Økonomiudvalget

Rasmus, Caroline og Jannik havde gennemgået saldobalancen:

- Balancen er godkendt.
- Beslutning om ikke at revidere budgettet halvvejs, som det ellers var planlagt, da ændringerne ikke er så store.

Ansættelsesudvalget

Der var en opdatering om nye ansættelser:

- Niclas Logan er ansat pr. 1/8.
- Der er slået en ny stilling op i SFO'en.

Facilitetsudvalget og DV12

- Overetage på SFO: Tim arbejder videre med projektet. Der skal spørges 3 arkitekter. Byggeriet skal foregå til foråret og stå færdigt til sommer.
- Diskussion om DV12 og fastholdelse af udskolingselever.

- Bestyrelsen planlægger en studietur for at se alternative/innovative klasselokaler til inspiration for DV12/udskolingen. Jacob laver research og har deadline til august.

Kommunikationsudvalget

- Designmanual: Der er stemning for et opdateret logo med respekt for det originale. Rasmus får lavet flere forslag på det midterste bud udarbejdet af Jarle.

Bæredygtighedsudvalget

- Intet nyt, nyt møde aftalt.

Politikker til endelig godkendelse

- Diskussion vedrørende mobbe-/trivselspolitikken omkring hvornår og hvordan en advarsel skal gives, og hvem der bestemmer om det udløser en advarsel. Der blev ændret lidt i formuleringerne i politikken.
- Politikkerne er godkendt. Rasmus og Caroline får forfattet et skriv, og de bliver udrullet asap samt uploadet på hjemmesiden.

Eventuelt

- Sara har et ønske om at lejrskolerne kommer på debat. Caroline siger, at lærerne allerede har det med som et punkt på pædagogisk dag. Der er enighed om, at det er fint, hvis lærerne kommer med et oplæg.
- Ønske om at forårsfest kommer på som et punkt.

Rasmus Jaque (Formand)

Michelle Kruuse (Næstformand)

Flemming Kærsgaard (Kasserer)

Tim Winther (Bestyrelsesmedlem)

Jannik Stagaard

Caroline Glad (Skoleleder)
